
Protokół z posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów, Mienia

i Planowania oraz Rolnictwa i Gospodarki Przestrzennej

Rady Gminy w Przewozie

w dniu 11 czerwca 2018 r.

Przewodnicząca rozpoczęła posiedzenie o godz. 10.07. Nieobecny na posiedzeniu był radny 

Adrian Przybyłek. 

Pkt 1. Omówienie projektów uchwał.

Projekt  uchwały w sprawie zmian w budżecie  omówiła z  uzasadnieniem pani  Skarbnik. 

Należało  wprowadzić  zwrot  kosztów  poniesionych  na  realizację  projektów  miękkich  w  latach 

ubiegłych i w roku bieżącym.

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie – 3 głosy za.

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  dla  Gminy  Żary  o  statucie 

miejskim na  realizację  zadania  pn.:  przygotowanie  studium wykonalności  na potrzeby projektu 

Questing  nową  formą  poznawania  dziedzictwa  kulturowego  pogranicza  Śląsko  –  Łużyckiego 

omówił  z uzasadnieniem Wójt.  Wyjaśnił,  że każdy z parterów zobowiązany jest  wpłacić wkład 

własny.  Projekt  będzie  polegał  na  promowaniu  walorów  turystycznych  gmin  biorących  udział 

w projekcie. 

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie - 3 głosy za. 

Projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości na mienie komunalne Gminy Przewóz 

omówił  Wójt.  Wyjaśnił,  że  sprawa  dotyczy  działki  w  Potoku,  na  której  ma  powstać  nowa 

oczyszczalnia ścieków.

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie – 3 głosy za.

Wójt  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Regulaminu  dostarczania  wody 

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Przewóz. Poprosił radnych, aby zapoznali się z treścią. 

Szczegółowe omówienie projektu odbędzie się na sesji.

Pkt 2. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2017 r. 

Informacje przedstawiła z uzasadnieniem pani Skarbnik. Radni dyskutowali nt. wykonania 

budżetu w 2017 r. 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2017 r.  Komisja przyjęła jednogłośnie. 

Projekt uchwały w sprawie absolutorium omówiła pani Skarbnik. 

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie - 3 głosy za.

Pkt 3. Sprawy różne. 

Radna Staniak zaproponowała, aby lepiej zagospodarować teren przy GOK w Przewozie, 



np. dostawić ławostoły, żeby można było usiąść na powietrzu jak są organizowane imprezy. Wójt 

odpowiedział, że już jest na wyposażeniu jedna sztuka i jak będą środki finansowe pozwalały to 

zawsze można dokupić.

Radny  Staniek  poinformował,  że  jako  Stowarzyszenie  wsi  Dobrochów,  złożono  przy 

pomocy z urzędu, wniosek o dofinansowanie budowy placu zabaw w tej miejscowości. Wniosek 

złożono do LGD Bory Dolnośląskie. 

Przewodnicząca zakończyła posiedzenie o godzinie 11.20. 

Protokołowała Magdalena Mikitiuk


